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z jednání ZV OS nosIA Kačerov a PV OS nosIA Autobusy
ze dne3 .6.2010 od 10:00 hod.

Místo konání malá zasedací síň v budově výpravny na provozovně Kačerov.

Přitomni tito členové ZV Kačerov: Brož S., Bureš V., Carvan P., Dvořák J., Hruška L., Koukal V.,
Mašek V., Tomášek Z.

Za PV OS přítomni členové: Buriánek J - předseda PV OS DOSIA Autobusy, Brebera L., Brož
S., Bureš V., Tomášek Z.

Jednání zahájeno vl 0:00 hod.
ZV OS DOSIA provozovny Kačerov - Autobusy, panem Burešem

uvítáním přítomných.

Předání slova panu Brožovi - předsedovi ZV: pan Brož poukázal na rozdílnost smluv uzavřených
DP. Kantýna na provozovně si musí platit kompletní režii, kdežto úklidové firmy V-TRADE s.r.o a
ZENOV A s.r.o., které zajišťují komplexní úklidy pro celý DP, za používání našeho vybavení -
pronájem neplatí nic.

Pan Carvan - kdo vyvolal jednání o škodlivosti emulzní nafty, proč je uváděno jenom ohledně řidičů?

Pan Buriánek - na dotaz vznesený na vedení DP ohledně emulzní nafty a odsávacích tankovacích
pistolí - čeká na oficiální odpověď. Měření má být prováděno na provozovně Klíčov. Emulzní nafta
velmi pění. Údajně není u DP takové vybavení.

Dle EU - bude muset být u všech čerpacích stanic během několika let výbava takových tankovacích
pistolí, které umějí odsávat výpary. Od 31. 2018 bude povinné!!

PV OS DOSIA - byl upozorněn zaměstnanci na nesrovnalosti ve smlouvě s konsorciem
dodavatelských fuem V-TRADE s.r.o. a ZENOV A s.r.o., které zajišťují komplexní úklidové služby
pro celý DP. Pochybnosti spočívají v tom, že fakturace za odstraňování grafitti se platí zvlášť,
přestože je jejich odstranění součásti středního a velkého úklidu. Pokud ve smlouvě není uvedeno
jinak, docházelo by tímto způsobem k tzv. dvojité platbě v rozporu se smluvním ujednáním a
poškozováním DP, vlivem vyšších neplánovaných výdajů.
Dáno na vědomí k prošetření Ing. Karlu Březinovi - předsedovi Dozorčí rady DP.

Nákup nových autobusů SOR pozastaven. Magistrát nezaplatil ještě za minulou dodávku.

Za pronájem dispečerských vozidel (Škoda Fábia a Superb) se smlouvy přibližně pohybují od
144 000 - 178000 Kč za rok. Smlouvy jsou na 5 let. Průměruje se kolem 740000 Kč. Po skončení
smlouvy ale auto není DP.
Ps. pan Bureš - to kdyby je koupili normálně za hotové a potom by je mohli odprodat zaměstnancům,
vyšlo by to levněji.
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Pan Brož - k pojištění zaměstnanců za škody způsobené zaměstnavateli při výkonu povolání.
Pojištěn je zaměstnanec, který příslušnou pracovní činnost má uvedenou v pracovní smlouvě.
Potřeba upozornit, že klasický brigádník, který nemá toto v pracovní smlouvě, není připojištěn - firma
změnu smlouvy neudělá. V takovém případě je škoda zahrnuta do celkové úhrady. Ovšem vzniká
nebezpečí, že v případě auditu bude-li odhaleno, je malér. Odbory usilují o narovnání.
U brigádníka (zejm. řidičů MHD) záleží jaké podmínky si ve smlouvě vyjedná. Zda budou s ním
dohodnuty stejné podmínky jako má kmenový zaměstnanec. Zda mu na to firma přistoupí. Obvykle při
nedostatku řidičů řeší se jinak, než v případě kdy řidičů jsou plné stavy.

Pan Bureš - jaké je vize s kartou Opencard pro zaměstnance DP.

Pan Buriánek - Opencard pro zaměstnance pravděpodobně v průběhu roku 20 II ??

Pan Mašek - Jakým způsobem se provádějí 15 denní prohlídky? Přednesl konkrétní připomínky
řidičů z úseku, že po dotyčné prohlídce jsou různé závady na elektronice - nesvítí různé typy osvětlení.
Tankování chladící kapaliny - připomínky od některých řidičů na problém při požadavku o doplnění
chl. kapaliny. Nedoplněno.

Pan Brož - striktně - dle směrnice ředitele je zakázáno aby řidič doplňoval chladící kapalinu.
Požadavek napsat do zakázkového listu. Před výjezdem v případě aktuální potřeby musí být doplněno.
Obrátit se na garážmistra.

zv - schválil finanční příspěvek na úmrtí v rodině zaměstnanci organizovanému v odborech DOSIA
panu Ladislavu Veselému.

Pan Tomášek - žádost o zvýšení počtu bezpečnostních kamer na obě odstavné plochy pro parkování
vozidel zaměstnanců. Došlo k poškození nového vozidla zaměstnance. Na současném kamerovém
systému není rozpoznatelné.

Pan Mašek - 15.6.2010 se koná pánská oděvní komise 9 - 12 hod. v budově DP Sokolovská
(Aramark). 7.9.2010 dámská.

Vznést dotaz na pana Vojtíška s DI ohledně podání žádosti na Ropid, aby Ropid zveřejnil jaké má
konkrétní pravomoci při kontrolách.

zv OS bere na vědomí odškodnění prac. úrazů těchto zaměstnanců viz. příloha.

Zápis zpracoval jednatel ZV OS DOSIA Kačerov
Bureš Václav.

ZO - OS D,ma '/Olé'DR..9'IJ,{}}'-
)/ u/o6us)'

'K.f garážím 2, 14133 <Prafia4, rtefejon R.gl1ceúíf: + 20 296 134 589
Přeáseáa mo6i{; +420603116204, tE-maiLaáresa: Cí3ro- @ápp.c::,


